
 

Zápis schůze výboru JKK ze dne 10.6.2025 online  

Přítomni: Jan Bárta, Jaromír Hradecký, Jakub Nožička, Michal Šíp, Stanislav Štěch  

Za kontrolní komisi: online Tomáš Semrád a Tomáš Mádlík 

1. Organizační záležitosti  

1.1. Výbor souhlasí s podáním nabídky do výběrového řízení o pronájem pozemku za loděnicí, tak 

aby bylo možné provést oplocení areálu. Výbor ukládá předsedovi a místopředsedovi podat 

nabídku. 

1.2. Děkujeme těm, kteří zaplatili příspěvky v řádném termínu, ti kteří nezaplatili v řádném 

termínu mohou rovnou zaplatit vč 10% navíc.  

2. Správa přístavu 

2.1. Pokud máte požadavky na změnu mooringu dejte vědět – potápěč bude v červnu – zatím 

máme dva požadavky 

2.2. Výbor souhlasí s pronájmem dočasně opuštěného místa po Petru Spodniakovi panu Dackovi. 

2.3. Výbor konstatuje, že všechna dočasně opuštěná místa jsou pronajata (viz řád JKK) a je tedy 

možné vrátit vzniklé přeplatky na kotvení členům, kteří místa dočasně opustili-provede 

ekonom. 

2.4. Řešení požadavku na změnu kotevního místa J. Novotného – rozpis prezentovaný přílohou  

zápisu z 15.4. považuje výbor za konečný pro tuto sezonu. Předchozí neschválené návrhy 

rozpisu nelze brát v potaz. Požadavek je umístěn v pořadníku žádostí o kotevní místa a bude 

řešen v okamžik vzniku trvalé volné kapacity (viz řád JKK). 

2.5. Příprava tabulky ukazující splnění předložení dokladů plachetnic a jejich pojištění - dosud 

předložilo tyto doklady jen málo kotvících…  

2.6. Přídavné zařízení pro rovnání lana a ochranu navijáku před poškozením vřetene pro rovnání 

lana při tahu mimo povolených +-5°od osy bubnu, předpokládaná cena možného řešení cca 

25tis. Výbor souhlasí, aby Standa pokračoval v řešení tohoto úkolu.  

2.7. Realizovat stříšku nad jeřáb, aby nepršelo do koček – řeší Michal se Standou. 

Správa areálu 

2.8. Neoznačený materiál z haly a dílny bude v průběhu následujících týdnů vystěhován ven, aby 

byl připraven pro likvidaci.  

2.9. Řešení uzavřeného skládku na klubový inventář v hale – připravit podklady pro poptávku nebo 

rozhodnutí zda realizovat svépomocí- rozměr: 5x 2,5 šířka x2,1m výška  

2.10. Řešení vodárny: těsně před finalizací. 

2.11. Brigáda nátěru střešního okapu – pořád je tato brigáda volná.  

2.12. Revize elektro při revizi bude provedena též revize přítomných soukromých spotřebičů 

(pokud majitel nedodá záruční list nebo platnou revizi, kterou hradil sám). Otázkou zůstává, 

zda tyto revize soukromých zařízení (nutné dle provozního řádu budovy) má hradit klub nebo 

přeúčtovat majitelům – bude řešeno dle nákladů akce v budoucnosti.  

2.13. Návrh J. Holubové zakoupit venkovní nábytek na roh hřiště – zjistit cenu stejného jako 

je na terase – Najít a objednat do cca 15tis 6ks židle a 1ks stůl.  

2.14. Neutěšený stav lednic-horní lednice ……., dolní lednice – různé velikosti boxů, zpravidla 

volné nebo jenom symbolicky obsazené. Dalším uživatelům přístavu se, pokud nemají takto 

zabrané místo, nevejde jídlo do lednic. Předseda navrhuje zakoupit uzavřené TBA boxy 

unifikované velikosti, např https://www.tbaplast.cz/prepravka-euro-s-vikem-40x30x235-

uzavreny-uchyt , ty za nákupní cenu přenechat členům kteří o uložení jídla v lednicích mají 

zájem. Současné kapacita lednic je 30 takových boxů, což by mělo stačit (předpoklad že rodina 

bude mít 1 box, nebo bude box sdílet více lidí-těch, kteří příležitostně nemají kam si potraviny 

dát). V jedné lednici v dolním patře by bylo ponecháno místo pro operativní uložení potravin. 

https://www.tbaplast.cz/prepravka-euro-s-vikem-40x30x235-uzavreny-uchyt
https://www.tbaplast.cz/prepravka-euro-s-vikem-40x30x235-uzavreny-uchyt


Výzva členům, kdo chce krabici objednat-proběhne pomocí nástroje MS Forms, případně se 

hlaste mailem. 

2.15. Předseda objednal a zajistil realizaci vrtů pro základy brány na louku, brány a branky 

na náplavku a nového osazení lampy. V rámci efektivity bylo provedeno takto dohromady, vč 

trhání pařezů a úpravy povrchu ve vjezdu na louku za 5tis Kč.  

2.16. Výbor odsouhlasil zakoupení brány na louku z nabídky Pilecký, 4m široká, cena cca 

18tis. 

2.17. Podle náplavky budou při betonování brány na louku vybetonovány patky pro případné 

budoucí ohraničení pozemku.  

2.18. Stran volné kapacity práce pro klub výbor ukládá Pavlovi Falešníkovi zpracovat bilanci, 

kolik hodin brigádnické činnosti má klub k dispozici. Z toho vyjmout členy výboru a KK.   

3. Následující schůze výboru proběhne operativně 

Zapsal: Jaromír Hradecký Jr. 

 

 


